

## Creating a culture of vocations

### Bishop Cantu's Prayer

Heavenly Father, your divine Son taught us to pray to the Lord of the harvest to send laborers into His vineyard.

We earnestly beg You to bless our parishes, our schools, and our diocese with many more priests, religious, and lay faithful who will know you intimately, love you fervently, and serve you joyfully through the inspiration of the Holy Spirit.

We pray that you continuously call our young people to a living encounter with your Son in the Word and Eucharist, that they might be made worthy ministers of your Holy Catholic Church.

Strengthen them with the support of their parents, teachers, and friends on earth and all the angels and saints in heaven.

May the ever Blessed Virgin Mary, Mother of the Church, intercede for us that we might listen to the Word and act on it.

We ask this through Christ our Lord. Amen.

St. Joseph, Patron of our Diocese, pray for us!

### 促進聖召傳承的祈禱文（主教 Cantu 撰文）

天上的父啊！祢的聖子教我們向收成的天父，求工人到祂的葡萄園工作。

我們懇求祢祝福我們的堂區、學校、教區有更多的神父、教會的成員，透過聖神的感動，能深刻的認識祢、堅定的愛祢、喜樂的服事祢。

請不斷地召喚我們的年輕人，在聖言和聖體中，與祢的聖子有真切的相遇，成為聖教會的同工。

藉著父母、老師、朋友的支持和天上的天使與聖人的護佑，使他們有堅固的信仰。

萬福瑪利亞，教會的母親，請為我們祈禱，讓我們聆聽聖言、活出聖言。

以上因主耶穌之名祈求，阿們

大聖若瑟，教區的主保，請為我們祈禱！